
 

Skolebestyrelsesmøde 6.11.2024 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning 

Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Vakant 

Medarbejderrepræsentanter: Mia Wilken, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 

Elevrepræsentanter: Mynte, Amalie 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

Godkendt 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra ordinært møde 8. oktober. 

 

Godkendt. 

 

3. Elevrådet 

17.10 – 17.30 TO 

 

Orientering fra elevrådet. Velkommen til nye repræsentanter 

fra elevrådet: Mynte 9X, Amalie 9Y. Præsentationsrunde af 

medlemmer. 

 

Elevrådet ikke deltagende – JS går i dialog med dem.  

 



 

4. Antimobbestrategi 

opsamling  

17.30 – 17.50 TD/TB 

Bestyrelsen har aftalt til sidste møde at læse strategien 

igennem og komme med bemærkninger eller forslag til 

ændringer. Der anbefales ikke ændringer. 

 

Dokumentet findes på skolens hjemmeside: 

https://nivaaskole.aula.dk/vores-skole/trivsel 

 

Vi skal have lavet den som den folder (skabelon), som de 

andre dokumenter/principper.  

 

Vi skal fjerne den tidligere udgave af antimobbestrategi.  

 

Pkt. 4 skal sættes i forbindelse med princip for 

skolehjemsamarbejde.  

 

Definitioner: Definere fællesskab jf. Rasmus Alenkær 

 

Ift sammenkædning af principper – henvise til mobilpolitik i 

antimobbestrategien.  

 

Tal pænt kampagnen mm som forebyggelse for mobning.  

Ros til et lærerteam for at følge strategien i en konkret sag i 

klassen.  

 

Ønske om at få gennemgået antimobbestrategien på et 

personalemøde for at få et fælles sprog blandt personalet. 

Dette kan gøres i forlængelse af arbejdet med bekymringssyn, 

som ressourcecentret har observeret, at der er behov for. 

Ligger super fint i forlængelse af Rasmus Alenkær.  

 

JS/LO retter og tager den på igen til endelig godkendelse.  

 

5. Opsamling dialogmøde 

med kontaktforældre 

17.50 – 18.10 TD 

Dialogmøde er afholdt 29/10 for kontaktforældre og personalet 

med oplæg fra Rasmus Alenkær. Evaluering og refleksioner 

efter mødet.  

 

Bilag: Slides fra Rasmus Alenkær. 

 

• Inspirerende og godt dialogmøde.  

• Det gav en god energi i samarbejdet mellem skole og 

hjem.  

• Tilbagemelding fra lærerne: Det har været godt. 

• Opfølgning for lærerne til pædagogisk weekend 

 

 

JS viser padlet med kommentarer. 

 

SKB arbejder videre med forældrerollen for at støtte op om 

fællesskabet – evt til næste dialogmøde.  

Hvilke punkter fra Alenkærs oplæg kan de enkelte 

kontaktforældre tage med forældremøderne.  

 

Næste dialogmøde med kontaktforældre er planlagt 27/3. 

 

 PAUSE  

https://nivaaskole.aula.dk/vores-skole/trivsel


 

7. Faglige resultater 

18.30 – 19.30 TO/TD 

 

Resultater fra 9. klasses prøver sommer 24 er tilgængelige, og 

forventede resultater justerede for socioøkonomi er beregnede. 

 

Skolen opnåede et gennemsnit på 6,2. Det ligger under 

landsgennemsnittet og andre skoler i kommunen. Resultat 

vurderes at ligge ’på niveau’ samlet set og i alle delprøver, når 

der bliver justeret for socioøkonomi.  

 

Data kan ses her: Statistik om Nivå Skole | Børne- og 

undervisningsministeriet 

 

Resultaterne gennemgås og forklares af ledelsen, og udvalgte 

indsatser på skolen forklares. Resultaterne drøftes i 

bestyrelsen. 

 

 

8. Orientering fra ledelsen 

19.30 – 19.50 TO 

Skriftlig orientering fra ledelsen (ved spørgsmål, kan sagen 

tages op til et kommende møde): 

• Personalenyt: Linda LH barsel, Tansu TD tilbage fra 

barsel. Musiklærer Bjarke stopper. 

• Mobilpolitik høringssvar: BSU har november truffet 

beslutning om, at der skal være en fælles, restriktiv 

mobilpolitik. Det har betydning for vores nuværende 

politik i skole og SFO. Se BSU-sagen og beslutning: 

https://dagsordener.fredensborg.dk/ 

Der skrives et oplæg til høringssvar, som SKB kan tage 

stilling til næste møde.  

Formanden taler med de øvrige SKB formænd. 

 

Se vedhæftet høringsbrev. Punktet drøftes til næste 

mødet, frist for svar 21/12.  

• Oplæg for skolebestyrelser 25/2: fællesmøde er 

indkaldt i kalenderen, oplæg fra Skole og Forældre. 

• Branding/kommunikation: God respons på byggestart-

event med elever. 3000 visninger samlet på SoMe på 

tværs af kanaler, artikel i Amtsavisen: Nu går 

byggeprojektet omsider i gang – Sjællandske Nyheder 

• Første spadestik: 3/12 se opslag med invitation fra 

borgmesteren – mødested NKK-hallen. 

Mundtlig orientering: 

• Økonomi: forventninger til skolens regnskab og 

orientering om opmærksomheder i næste års budget. 

 

• Henvendelser fra forældre: Fast punkt. 

9. Punkter næste møde  

19.50 – 20.00 TD 

 

Huskeliste og ønsker til punkter til kommende møder:  

 

Evaluering co-teaching. 

Forslag om 9. klasse møder senere. 

https://uddannelsesstatistik.dk/pages/institutions/280121.aspx/
https://uddannelsesstatistik.dk/pages/institutions/280121.aspx/
https://dagsordener.fredensborg.dk/vis?id=ab81e5ea-feb3-4330-8107-69896222952f&punktid=203f90c9-919c-4fc7-a5a6-861a0d8036a9
https://www.sn.dk/art6163840/fredensborg-kommune/nyhed/500-elever-dannede-kaede-paa-byggegrund/
https://www.sn.dk/art6163840/fredensborg-kommune/nyhed/500-elever-dannede-kaede-paa-byggegrund/


 

Opsamling/oplæg det videre arbejde med exitsamtaler. 

Mobilpolitik: Høringssvar med frist 21/12. 

Udvalgsarbejde præsenteres fra kostudvalget på 

decembermødet. 

Udvalgsarbejde om trivsel præsenteres i januar.  

Orientering om Resonansvenlig skole. 

Gennemgang af skolens regnskab og budget på 

decembermødet og januar/februar 

Exit-samtaler 

 

10. Evt.  

 


